

多樂士「臻彩」抗甲醛手掃漆 (透明清漆及亮麗色漆)

Ambiance Anti-formaldehyde Brushing Lacquer (Clear & Opaque)

淨味抗甲醛 卓越多功能



多樂士煥新妙法 Dulux Home Renewal Tips

1 專業調色系統 Professional tinting services

多樂士的調色系統可調校超過2,000隻電腦調色，包括紅、橙、黃、綠、藍、紫及中性色，深淺色俱備。詳情可瀏覽多樂士網站 www.dulux.com.hk 或向多樂士調色中心查詢。

Dulux professional tinting services offer a range of more than 2,000 paint colours. You can choose the colour based on your preference and needs. Visit www.dulux.com.hk or Dulux Colour Solution Centre for more product details and decorating suggestions.



2 色彩工具 Dulux Visualizer

使用嶄新的色彩應用程式Dulux Visualizer，直接透過屏幕為牆身上色，即時預覽顏色在真實環境下的效果，更可將「設計方案」傳送給親友互相交流分享，帶來有趣的選色體驗。

With the New "Dulux Visualizer" app, you can see real paint colours on your walls with just a tap on the screen. You can also share personalised designs and room ideas with friends and family, making the whole experience more fun.



App Store
下載



Google Play
下載



3 多樂士一站式髹油服務 Dulux Painting Service

多樂士提供一站式全面的家居髹油服務，專業團隊用心為您打點整個服務流程，讓您輕鬆擁有一個煥然一新的家居。

Dulux provides a wall-to-wall overhaul for your home. You can enjoy a professional and safe yet hassle-free painting service easily.

✓ 專業團隊 Professional

經驗豐富的施工團隊，配合優質多樂士產品，令施工效果表現出色。Experienced team paired with premium products ensure excellent workmanship.

✓ 簡易流程 Easy

過程包括評估、保護、髹油和清潔，快捷簡便。4 simple steps - assessment, protection, painting and cleaning.

✓ 淨味安全 Safe

採用淨味環保乳膠漆及底漆，保障您和家人的健康。Odourless eco-painting system, ensure a healthy living space.

✓ 省時稱心 Hassle-free

服務報價清晰，且工程準時竣工，讓您省時、放心。Clear quotation with detail work schedule ensure on time completion.



立即致電2823 1618預約免費上門評估及報價。
Call us at 2823 1618 for a FREE onsite quotation.

此色板上的顏色是現代印刷技術所能印出最接近原漆的顏色。由於攝影時的燈光及印刷技術的限制，相片中牆身的顏色會與實際漆油的顏色有別。The colours on this card are as close to actual paint colours as modern printing techniques allow. All colours shown in photographs may vary from actual paint colours due to lighting and printing.

本產品不添加鉛或水銀
This product contains no added lead or mercury

多樂士「臻彩」系列 Dulux Ambiance Series

多樂士「臻彩」系列產品全面貼心照顧您的家居，除了不同的時尚色彩配搭，高效的抗甲醛功能更能全方位從牆面到木器家具捕捉甲醛及其他有害物質，令居室空氣達致真正清新！

「臻彩」牆面漆



多樂士「臻彩」牆面漆

「臻彩」手掃漆



多樂士「臻彩」抗甲醛手掃清漆



多樂士「臻彩」抗甲醛手掃漆

- No of Coat recommended: 2-3 coats
(Actual usage will be varied considerably depending on different application methods and the roughness of wall surfaces)

Typical Uses
Interior wood surface

建議配套產品

Suggested Related Products

表面處理 Surface Preparation



填縫罅隙 Sealing Gaps

Polycell 彈性填縫膠

Polycell Polyfilla Decorators Caulk

底漆(2-3層) Primer (2-3 coats)



良好的封閉性，同時具有優異的附著力。

木器底漆 Wood Primer

多樂士水性木器封閉底漆 (A814-68006)

Dulux Waterborne Universal Sealer (A814-68006)

阿克蘇諾貝爾太古漆油有限公司
香港北角英皇道510號
港運大廈2806室

Akzo Nobel Swire Paints Limited
Suite 2806, Island Place Tower,
510 King's Road, North Point, Hong Kong

T: 2823 1388
F: 2866 3232
E: answirepaints.hk@akzonobel.com
www.dulux.com.hk